
Generations of Grace:  

The following lesson was taught in children’s church this Sunday, Jan 7, 2024 

MESSAGE: Jesus feeds the 5,000 

PASSAGE: John 6:1-15    

PRINCIPLE: Jesus is the Messiah whom Moses spoke about.  

ASK YOUR CHILD: When did this miracle happen?  Why did Jesus make this 

miracle like the miracle of the manna?  Why did Jesus ask Phillip about buying 

bread?  How was Jesus like Moses?  How was Jesus greater than Moses?  Who did 

the people decide Jesus was?  Why did Jesus go away from them?  What did Jesus 

later call Himself?  Why?  

APPLY:  Can you remember some miracles that showed Jesus’ power and love?  

Which is your favorite?  How do holidays help us to remember and think about 

God’s goodness?  Have you ever had a large group of people over to your house 

for dinner?  Can you imagine preparing a meal for 20,000 people?  Why do you 

doubt God in times of trouble?  Are you focused on how great God is, or on how 

big your problems are?   

以下是2024年1月7日兒童祟拜 Generations of Grace 的課題: 

信息: 耶穌餵飽了五千人 

經文: 約翰福音 6:1–15 

信念: 耶穌就是摩西所說的彌賽亞。 

向你子女問: 這個奇蹟是什麼時候發生的?  為什麼耶穌要創造這個

像嗎哪奇蹟的奇蹟呢?  耶穌為什麼問腓力有關買麵包的事?  耶穌與

摩西有何相似之處?  耶穌在哪些方面比摩西更偉大?  人們認定耶穌

是誰?  耶穌為何離開他們?  耶穌後來怎樣稱呼自己?  為什麼? 

應用: 你還記得一些展現耶穌能力和愛的神蹟嗎?  哪一個神蹟是你

最喜歡的?  假期如何幫助我們記得和思考神的良善?  你有沒有邀請

過一大群人來你家吃飯?  你能想像為 20,000 人準備一頓飯嗎?  為

什麼你在患難時懷疑神?  你關注的是神有多偉大，還是你的問題有

多大? 


